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Abstract (en)
[origin: US4757323A] The antenna comprises a parabolic reflector (1) and a primary source (2). The reflector (1) comprises a first grating of
conductor wires (7) and a second grating of conductor wires (8) which are orthogonal to the wires of the first grating, and with both gratings
constituting elliptical reflective surfaces. The sizes of the major and minor axes of the ellipses are determined in such a manner that both operating
frequencies of the antenna have identical coverge zones on the surface of the globe.

Abstract (fr)
L'antenne comprend un réflecteur parabolique (1) et une source primaire (2). Le réflecteur (1) comprend un premier réseau de fils conducteurs
(7) et un deuxiéeme réseau de fils conducteurs (8) orthogonal au premier formant deux surfaces elliptiques réflechissantes. Les dimensions des
grands axes et petits axes des ellipses sont déterminées pour couvrir sur la surface du globe terrestre des zones identiques aux deux fréquences de
fonctionnement de I'antenne. Application: satellites de télécommunications.
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